
Breu resum de la Mesa Negociadora (22 de gener de 2021) 
 
El VOAP comença informant sobre la reunió del Fòrum de Diàleg de les universitats 
públiques valencianes. Els PGE autoritzen la cessió de places entre universitats per excés 
de la taxa de reposició, però queda pendent l'aprovació de les places cedides a l'UJI per la 
UPV (perquè es van cedir en 2018). El conveni col·lectiu del personal laboral segueix sense 
aprovar-se. 
 
Sobre les retribucions addicionals del professorat, fins a desembre de 2023 es permetrà a 
l'UJI tindre el Pla d'Incentius Propis. 
 
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior núm. 11/2020 de 4 de 
desembre de 2020. 
 
S'aprova per assentiment. 
 
2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de calendari acadèmic del curs 2021/22. 
 
Com la Selectivitat està previst que acabe al juliol, tornarem a començar el curs, el 6 de 
setembre. 
 
A continuació s'obri debat. La part social es queixa que la documentació d'aquesta Mesa 
Negociadora hauria d'haver-se negociat prèviament en alguna Mesa Tècnica i no s'ha fet, 
per tant hem tingut poc temps per a treballar-la. 
 
El VOAP respon que, en tractar-se d'un calendari continuista amb el que es feia abans de la 
pandèmia, no s'havia plantejat una negociació prèvia. 
 
Al dubte de sobre la posició oficial de l'UJI respecte a la Magdalena. El VOAP respon que 
es manté com fins ara, ja es veurà en el 2022 com ha evolucionat i si és necessari 
modificar-ho. 
 
S'aprova amb l'abstenció del STEPV 
 
3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Documentació per a l'Organització del 
curs 2021/22. 
 
Es demana que les tutories del professorat associat puguen ser a demanda (amb cita prèvia) 
com aquest curs, i no obligar-lo a tindre-les en dos dies concrets. El VOAP diu que es 
podran concentrar en un dia de forma justificada i que els dos dies de tutories no han de ser 
diferents dels dies que es té classe. 
 
S'aprova amb l'abstenció del STEPV 
 
4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Document de 
Carrera Docent i Investigadora. 
 



S'aprova amb l'abstenció del STEPV 
 
5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Programa de suport 
a les activitats d'investigació i d'innovació i transferència del PDI. 
 
S'aprova amb l'abstenció del STEPV 
 
6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta del Programa d’incentius per al PDI de la 
Universitat Jaume I amb 32 crèdits de dedicació docent inicial. 
 
Fins ara es podia reduir 3 crèdits només si s'obtenia 25 punts en l'ítem d'investigació dels 
incentius propis. A partir d'ara, es podrà obtindre aquesta reducció amb altres mèrits. 
Continua la reducció per investigació, però exigint 20 punts. 
 
Actualment, hi ha 94 persones afectades pel Decret Wert en l'UJI, aquest programa 
beneficiarà a 62. 
 
UGT i CCOO es queixen que aquest tema s'ha tractat amb plataformes de professorat abans 
que amb els sindicats. 
 
El VOAP demana disculpes per no haver convocat una Mesa Tècnica prèvia. Aclareix que 
amb aquestes plataformes s'ha debatut, però no negociat. 
 
S'aprova amb el vot en contra del CSI·F i l'abstenció del STEPV 
 
7. Torn obert de paraules. 
 
UGT demana reducció de presencialitat del personal. 
En el passat Comité de Seguretat i Salut, va presentar un escrit sol·licitant facilitar al 
màxim el treball en el domicili per a reduir els contactes entre el personal. És important 
sobretot mentre duren les circumstàncies excepcionals que s'estan donant actualment. 
 
A la pregunta de quan es podrà demanar en l'UJI l'avaluació del sexenni de transferència. El 
VOAP respon que la convocatòria d'ANECA encara no està en marxa. De fet, encara no 
han eixit els recursos als de 2018 
 
També es comenta que hi ha una sentència del Suprem en la qual es diu que cal reconéixer 
els quinquennis també al PDI laboral a temps parcial. Es contesta que s'estudiarà per a 
aplicar-ho. 
 
UGT demana classes online per al segon semestre. 
 
Tico Cervera explica que es manté la semi presencialitat, però que es podria plantejar reduir 
els grups amb docència al 100% de presencialitat. S'espera que s'aconseguisca l'altiplà de la 
corba de contagis al febrer i, a partir d'ací, que baixe aquesta corba. 
  


